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 PROTOKÓŁ NR 0012.7.6.2021  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 21 czerwca 2021r.  

 
Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A 
czas posiedzenia: godz. 12.00-12.45 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 
1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok, 
 

 Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia rodzaju 
dodatkowych usług świadczonych przez miasto Jastrzębie-Zdrój w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                            
i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz 
wysokości cen za te usługi, 
 

 Pismo Zarządu Osiedla Jastrzębie Górne i Dolne w sprawie nieruchomości 
przy ul.Dębina,  
 

 Pismo odpowiadające z dnia 7 czerwca 2021r. w sprawie inwestycji na 
nieruchomościach położonych przy Osiedlu Jastrzębie Górne i Dolne,  
 

 Pismo Urzędu Gminy Mszana z dnia 15 czerwca 2021r. w sprawie przyjęcia 
uchwały dotyczącej wystąpienia do Sejmiku Województwa Śląskiego o 
zmianę uchwały w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa 
śląskiego ograniczeń w zakresie eksploatacji instalacji, w których 
następuje spalanie paliw. 
 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Plan pracy na II półrocze 2021r. 

6. Wnioski do Budżetu Miasta na 2022r. 

7. Przyjęcie protokołu z dnia 24 maja 2021r.  

8. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za-3, przeciw–0, wstrzymujących 
się– 0.  
 
Ad.3.  
Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz-Skarbnik 
Miasta 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia rodzaju 
dodatkowych usług świadczonych przez miasto Jastrzębie-Zdrój w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                           
i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz 
wysokości cen za te usługi, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

 

 Pismo Zarządu Osiedla Jastrzębie Górne i Dolne w sprawie nieruchomości 
przy ul.Dębina,  

 
Ryszard Piechoczek – radny RM 
Tutaj chodzi o sprzedaż działki, bo mieszkańcy mają wątpliwości który inwestor 
tam przyjdzie, czy będą szklarnie, czy przyjdzie następny truciciel? Działka 
została sprzedana z przeznaczeniem tak, jak opisano w planie zagospodarowania 
przestrzennego tzn. kto może kupić i co może wybudować, a tak naprawdę każdy 
ma prawo.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Można tam prowadzić dosyć trudną tzn. w miarę uciążliwą działalność tzw. dobre 
sąsiedztwo z innymi firmami i wysypisko, to może być o podobnym profilu. 
 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości.  
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 Pismo odpowiadające z dnia 7 czerwca 2021r. w sprawie inwestycji na 
nieruchomościach położonych przy Osiedlu Jastrzębie Górne i Dolne,  

 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości.  
 

 Pismo Urzędu Gminy Mszana z dnia 15 czerwca 2021r. w sprawie przyjęcia 
uchwały dotyczącej wystąpienia do Sejmiku Województwa Śląskiego                       
o zmianę uchwały w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa 
śląskiego ograniczeń w zakresie eksploatacji instalacji, w których 
następuje spalanie paliw. 

 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości.  
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Pani Naczelnik, jeżeli będzie skuteczne odwołanie i będzie nowy przetarg na 
odbiór odpadów… 
 
Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Nie będzie nowego przetargu.   
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Czyli, jak uwzględnią odwołanie, to zadanie weźmie albo jedna, albo druga firma? 
 
Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Wybraliśmy firmę i jeżeli Krajowa Izba Odwoławcza uzna odwołanie                                
za skuteczne, to wygrywa firma, która się odwołała.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Czy w związku z wprowadzeniem nowych aktualizacji przepisów nie będzie to 
skutkowało nowymi przetargami, czy trzeba będzie tylko zmienić uchwały                            
i dostosować? 
 
Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Musimy przewidzieć, co nas czeka w przyszłości. Mamy tak skonstruowaną 
specyfikację istotnych warunków zamówienia, że nie będzie rzutowało to na 
zmianę. Z doświadczenia wiemy, że czasami procedowane są inne zapisy, a 
podejmowana jest inna treść w ustawach i jeżeli nie wydarzy się nic 
zaskakującego, to wszystko mamy uwzględnione.  
 
Ryszard Piechoczek – radny RM 
Odnośnie koszenia traw. Oczywiście uzgodniliśmy miejsca, gdzie wskazałem, a 
które są bardzo niebezpieczne. Natomiast powiem o przypadku na 
ul.Pszczyńskiej, gdzie były tak wysokie trawy, że trzeba było podjechać do ulicy, 
wysiąść z auta i zobaczyć, czy coś nie jedzie. Była sytuacja, że jechała osoba na 
rowerze chodnikiem i samochód podjechał, ale nic się nie stało. Natomiast chodzi 
o bezpieczeństwo i głównie chodzi o skrzyżowania. 
 
Honorata Uchto – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Faktycznie na ul.Pszczyńskiej są takie miejsca, gdzie jeszcze nie podjęto 
koszenia, ale nie dlatego, że firma zaniedbała, bo koszenia są cały czas, ale 
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rzeczywiście, kiedy trawa szybko podrosła monitowaliśmy do wszystkich firm, 
żeby skosili przynajmniej w niewielkich odległościach od skrzyżowań, przy 
wjazdach i wyjazdach. Najpierw było zimno i mokro, więc trawa nie rosła, a 
potem nas to zaskoczyło, że mają problemy z koszeniem. Planujemy, że do 
końca czerwca firmy uporają się z koszeniem.  
 
Ryszard Piechoczek – radny RM 
Chciałbym zapytać, czy może wystąpić z wnioskiem do Prezydenta Miasta, 
ponieważ patrząc ostatnio na sytuację, to w Jastrzębiu nie ma miejsca do 
lądowania dla helikoptera. Dosyć dawno mówiło się głośno, że coś takiego ma 
powstać przy Szpitalu Wojewódzkim, a ostatnio przy takich problemach trzeba 
było jechać z pacjentem do Pawłowic, gdzie mają w rejonie kopalni „Pniówek” 
plac na którym można lądować. Natomiast my, jako prawie stutysięczne miasto 
takiego lądowiska nie mamy. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Wszystkie Komisje są równe i mają pełne prawo do wystąpienia z wnioskiem, ale 
planowaliśmy jako Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu 
Terytorialnego taki wniosek złożyć do pani Prezydent. Natomiast były jeszcze 
pewne rzeczy do ustalenia tak, żeby już wskazać  jakieś konkretne miejsce, 
ponieważ w przypadku lotniska są inne przepisy, a w przypadku lądowiska 
również. 
 
Ryszard Piechoczek – radny RM 
Głównie chodzi o nocne lądowanie. 
 
Stefan Woźniak- Przewodniczący Komisji  
Czy kopalnie nie mają takich miejsc? 
 
Ryszard Piechoczek – radny RM 
Kopalnie mają doraźne miejsca, ale nie do lądowania nocą. Na każdej kopalni są 
wyznaczone miejsca, ale dzienne. Na kopalni „Pniówek” jest jedno miejsce                           
z którego korzysta Gmina Pawłowice i to im wystarcza.  
 
Uzgodniono, że w powyższym temacie wniosek złoży Komisja Bezpieczeństwa                    
Publicznego i Samorządu Terytorialnego.  
 
Ad.5.  
Plan pracy na II półrocze 2021r. 

Plan pracy Komisji na II półrocze 2021r. przyjęto głosami: za – 3, przeciw –0, 
wstrzymujących się –0. 

Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.6.  
Wnioski do Budżetu Miasta na 2022r. 

Komisja sformułowała następujące wnioski do budżetu na 2022r.: 
 
„Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o zabezpieczenie środków                        
w budżecie na 2022 rok z przeznaczeniem na: 
 

1. Remont chodnika pomiędzy ul.Turystyczną, a ul.Zieloną, 
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2. Wykonanie koncepcji budowy parkingu na boisku przy ul.Granicznej                            
w Jastrzębiu-Zdroju, 

3. Doprowadzenie do stanu pierwotnego ul.Truskawkowej, ul.Bananowej, 
ul.Malinowej, ul.Jagodowej po wykonaniu kanalizacji deszczowej, 

4.  Budowę drogi ul.Strażackiej, ul.Stodoły w rejonie Ogrodu Działkowego 
„Irys”. 

- Wnioski przyjęto głosami: za – 4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.7.  
Przyjęcie protokołu z dnia 24 maja 2021r.  

Protokół przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –1. 
 
 
Ad.8.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                 
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
Gospodarki Komunalnej                               

Protokołowała                
  Stefan Woźniak 

Alicja Kogut 


